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PROTOKÓŁ NR XXI/25 

Z OBRAD SESJI RADY MIASTA KUTNO 

ODBYTEJ W DNIU 14 KWIETNIA  2025 ROKU 

NA SALI KONFERENCYJNEJ URZĘDU MIASTA KUTNO. 

 

Obradom przewodniczył: 
 
PAWEŁ MARKIEWICZ:   
–Przewodniczący Rady Miasta Kutno  
 

   
Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, zakończono o godz. 9.30. 
 
Obecnych było 18  radnych. 
 
Radni nieobecni:  
  
-Ewa Rzymkowska    -nieusprawiedliwiona 
- Michał Łucki    -nieusprawiedliwiony 
-Przemysław Tobolczyk  -nieusprawiedliwiony 
 

 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
 

Jacek Boczkaja    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Zbigniew Wdowiak    -Z-ca Prezydenta Miasta Kutno 
Artur Kotliński     -Skarbnik Miasta  
 
 
 

Porządek obrad: 
 
1.Otwarcie sesji. 
2.Podjęcie uchwały: 
a)w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/107/24 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Kutno na 2025 rok;  
b)w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zarządu Nieruchomości Miejskich 
w Kutnie – samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok;  
c)w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 10 marca 2025 r. – apel i prośba o zaangażowanie 
i pomoc w ochronie niezaprzeczalnych wartości wypływających z nauki katechezy oraz o 
stanowczy sprzeciw wobec wprowadzenia przedmiotu – edukacja zdrowotna;  
d)w sprawie nadania nazwy drogowemu obiektowi inżynierskiemu – przepustowi w ciągu 
ulicy Barei w mieście Kutnie. 
3.Zakończenie obrad. 
 

Do p-ktu 1: 
 
Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miasta Kutno Paweł Markiewicz. Stwierdził, że 
ustawowy skład Rady Miasta Kutno wynosi 21 radnych, obecnych jest 18 radnych, 
 a zatem sesja jest prawomocna do obradowania i podejmowania uchwał. 
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Przewodniczący RM p. Paweł Markiewicz  powitał radnych, gości zaproszonych oraz osoby 
oglądające w internecie transmisję obrad. 
Powitał Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta Miasta Kutno oraz pracowników Urzędu. 
 
Przewodniczący RM poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłą Małgorzatę Rakowską -
Naczelnika Wydziału Finansowi Budżetu Urzędu Miasta.  
 
Sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym, tj. na wniosek Prezydenta Miasta Kutno. 
 
Wniosek z dnia 10 kwietnia  2025 roku został przekazany wraz z zaproszeniem na  sesję 
oraz projektami uchwał i udostępniony w systemie e-sesja.  
 
Przewodniczący RM poinformował, że Prezydent Miasta Kutno pismem z dnia  
10 kwietnia  2025 r., znak BP.0002.7.2025.MM.3 wnosi o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drogowemu obiektowi inżynierskiemu – 
przepustowi w ciągu ulicy Barei w mieście Kutnie.  
 
Przewodniczący RM zaproponował  umieścić go w punkcie 2. Podjęcie uchwał- jako podpunkt 
„d”. 
 
Projekt uchwały został umieszczony w systemie eSesja.  
 
Wnioskowana zmiana do porządku obrad została poddana pod głosowanie przez 
Przewodniczącego Rady Miasta Kutno. 
 
Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym przy 17 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” dokonała zmiany w porządku 
obrad. 
 
Więcej zmian do porządku obrad nie było.  
 
Przewodniczący RM przypomniał  Radnym RM  oraz gościom zaproszonym o przestrzeganiu 
zapisu §19e Statutu Miasta Kutno dotyczącego czasu trwania wystąpień. 
 

Do p-ktu 2 „a”: 
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/107/24 Rady Miasta Kutno w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Kutno na 2025 rok. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Został on  udostępniony w systemie esesja. 
 
Pismem z dnia 10 kwietnia 2025 r., znak BP.0002.7.2025.MM.2 Prezydent Miasta Kutno 
wniósł autopoprawkę do  projektu uchwały.  
Radni RM  otrzymali projekt uchwały w wersji po autopoprawce, udostępniony został na 
esesji w dniu 11 kwietnia 2025 r.  
 
Projekt uchwały omówił p.Artur Kotliński- Skarbnik  Miasta.  
Zgłosił autopoprawkę do uchwały- pismo Zastępcy PM p.Jacka Boczkaji z dnia 10.04.2025 r. 
znak:BP.0002.7.2025MM.2.(załącznik) 
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Głos zabrali: 
 
-Radny RM -p.Janusz Kołodziejski; 
-Skarbnik Miasta -p.Artur Kotliński; 
-Wiceprzewodniczący RM -p.Andrzej Michałkiewicz; 
- Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Kutnie-p.Mariusz Jagodziński; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 17 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXI/139/25 w  
sprawie zmiany uchwały Nr XIV/107/24 Rady Miasta Kutno w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Kutno na 2025 rok. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
- Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Kutnie-p.Mariusz Jagodziński podziękował 
Radzie Miasta za podjęcie w/w uchwały.  
 

Do p-ktu 2 „b”: 
 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zarządu 
Nieruchomości Miejskich w Kutnie – samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Został on  udostępniony w systemie esesja. 
 
Projekt uchwały omówił p.Artur Kotliński- Skarbnik  Miasta oraz p.Mariusz Pawłowski Dyrektor 
ZNM w Kutnie 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 17 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXI/140/25 w  
sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zarządu Nieruchomości Miejskich w 
Kutnie – samorządowego zakładu budżetowego na 2025 rok. (uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 2 „c”: 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 10 marca 2025 r. – apel i prośba 
o zaangażowanie i pomoc w ochronie niezaprzeczalnych wartości wypływających z nauki 
katechezy oraz o stanowczy sprzeciw wobec wprowadzenia przedmiotu – edukacja 
zdrowotna. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
Projekt uchwały to inicjatywa uchwałodawcza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja 
analizowała wniosek i wydała opinię na posiedzeniu w dniu 08 kwietnia 2025 r.  
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Dokumenty dotyczące sprawy: wniosek, opinia prawna oraz opinia Prezydenta Miasta Kutno 
a także opinia Komisji Skarg państwo zostały  udostępnione w systemie esesja.  
Z treścią Radni RM  mogli się zapoznać. Przewodniczący RM nie odczytywał dokumentów w 
sprawie. 
Do projektu uchwały nie wniesiono  uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 12 głosach 
„za”, 5 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXI/141/25 w  
sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 10 marca 2025 r. – apel i prośba o zaangażowanie i 
pomoc w ochronie niezaprzeczalnych wartości wypływających z nauki katechezy oraz o 
stanowczy sprzeciw wobec wprowadzenia przedmiotu – edukacja zdrowotna. (uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 

Do p-ktu 2 „d”: 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy drogowemu obiektowi inżynierskiemu – 
przepustowi w ciągu ulicy Barei w mieście Kutnie. 
 
Radni RM  otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Został on  udostępniony w systemie esesja. 
 
Projekt uchwały omówił p.Zbigniew Wdowiak- Zastępca PM.  
 
Głos zabrali: 
 
-Wiceprzewodniczący RM -p.Robert Feliniak; 
-Zastępca PM -p.Zbigniew Wdowiak; 
-Radny RM -p.Janusz Kołodziejski; 
-Zastępca PM -p.Zbigniew Wdowiak; 
 
Do projektu uchwały nie wniesiono więcej uwag i zapytań. 
 
-Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie jawne. 

Przewodniczący RM stwierdził, że Rada Miasta Kutno w głosowaniu jawnym  przy 18 głosach 
„za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr XXI/142/25 w  
sprawie nadania nazwy drogowemu obiektowi inżynierskiemu – przepustowi w ciągu ulicy 
Barei w mieście Kutnie. (uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
 

Do p-ktu 3: 

Zakończenie obrad. 

Życzenia świąteczne złożyli Przewodniczący RM p.Paweł Markiewicz oraz Zastępca PM -
p.Zbigniew Wdowiak. 

Przewodniczący RM p.Paweł Markiewicz  stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany.  
 
Przewodniczący RM  podziękował za udział w sesji. 
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Przewodniczący RM zamknął obrady  XVII Sesji Rady Miasta Kutno. 
 

PROTOKOŁOWAŁY:       PRZEWODNICZYŁ: 
 
 
Wioletta Gruszka       Paweł Markiewicz 
Naczelnik  Biura Rady Miasta Kutno Przewodniczący Rady 

Miasta Kutno 
 

Aleksandra Ośrodek-Rzetelska      
Inspektor Biura Rady Miasta Kutno   
 

 
 
 


